



# 产品认证证书

## 中国节能认证

证书编号: CQC21701322293

发证日期: 2021年11月25日

有效期至: 2026年10月12日

委托人名称 浙江大华技术股份有限公司  
及注册地址 杭州市滨江区滨安路 1187 号

品牌 dahua

制造商名称 浙江大华技术股份有限公司  
及注册地址 杭州市滨江区滨安路 1187 号

生产企业名称 惠州市康冠科技有限公司  
及生产地址 广东省惠州市惠城区三栋镇惠南高科技产业园广泰路 38 号

产品名称和系列、规格、型号 液晶监视器  
DH-LM43-F200 ;DH-LM43 ;DH-LM43-L200 ;DH-LM43-V200 ;DH-LM43-F600 ;DHL43-F200 ;  
DHL43-L200 ; DHL43-V200 ; DHL43-F600 ; LM43-F200 ; LM43 ; LM43-L200 ; LM43-V200 ;  
LM43-F600 : 100-240VAC,50/60Hz, 2.0A (所有型号尺寸均为 43 英寸, 能效等级: 1 级)

产品标准和技术要求 GB 21520-2015

认证模式 产品检验+初始工厂检查+获证后监督

上述产品符合 CQC31-452629-2016 认证规则的要求, 特此发证。  
证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。  
经中国合格评定国家认可委员会认可 CNAS C001-P

可通过扫描下方二维码或登录国家认监委网站 ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) 查验证书信息



签发:

谢肇煦



中国质量认证中心







# CERTIFICATE OF PRODUCT CERTIFICATION

## CHINA CERTIFICATE FOR ENERGY CONSERVATION PRODUCT

**CERTIFICATE NO.:** CQC21701322293

**Valid from:** Nov.25,2021

**Valid until:** Oct.12,2026

**NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE APPLICANT** ZHEJIANG DAHUA TECHNOLOGY CO., LTD.  
No.1187, Bin'an Road, Binjiang District, Hangzhou, China

**BRAND NAME** dahua

**NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE MANUFACTURER** ZHEJIANG DAHUA TECHNOLOGY CO., LTD.  
No.1187, Bin'an Road, Binjiang District, Hangzhou, China

**NAME AND LOCATION OF THE FACTORY** HUIZHOU KTC TECHNOLOGY CO.,LTD.  
NO.38 GUANGTAI ROAD,HUINAN HI-TECH INDUSTRIAL PARK,HUIZHOU,CHINA

**PRODUCT NAME, MODEL AND SPECIFICATION** LCD Monitor  
DH-LM43-F200 ; DH-LM43 ; DH-LM43-L200 ; DH-LM43-V200 ; DH-LM43-F600 ; DHL43-F200 ; DHL43-L200 ; DHL43-V200 ; DHL43-F600 ; LM43-F200 ; LM43 ; LM43-L200 ; LM43-V200 ; LM43-F600 ; 100-240VAC,50/60Hz, 2.0A ( Nominal Size:43-inch, Energy Efficiency Grade:1 )

**THE STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS FOR THE PRODUCTS** GB 21520-2015

**TYPE OF CERTIFICATION SCHEMES** Product Testing + Initial Factory Inspection + Follow up Factory Inspection

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of CQC31-452629-2016.

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

Accredited by China National Accreditation Service for Conformity Assessment CNAS C001-P

The certificate information is available through the QR code below or CNCA's website: [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)



SIGNATURE:

谢肇煦

**CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE**

